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او می گوید هیچ چیز خارجی در چین باز نیست، یک وضع نه چندان مساعدی آنجا حاکم است و 95 درصد ترافیک چین داخلی

است. هیچ کس به دنبال قطع اینترنت بینالملل نیست البته تصمیم گیری این مورد بر عهده وزارت ارتباطات نیست.
 
عیسی زارع پور، وزیر ارتباطات دولت سیزدهم؛ 

عیسی زارع پور، وزیر ارتباطات دولت سیزدهم پیرامون الگو برداری از اینترنت چین گفت:

هفته پیش عده ای از همکارانمان برای پیگیری تفاهمات در حوزه های مختلف که رئیس جمهور انجام دادند به چین سفر کردند
و اظهار میکردند که هیچ چیز خارجی در چین باز نیست و یک وضع نه چندان مساعدی آنجا حاکم است. از سویی 95 درصد

ترافیک چین داخلی است و ما اصلا قصد اجرا کردن چنین برنامهای را در ایران نداریم.

به گزارش اسپادانا خبر و به نقل از دانشجو، وی ادامه داد:

به دنبال بومی سازی پلتفرم هایی که مورد نیاز مردم است هستیم. در حال حاضر نیز شاهد جوابگویی پلتفرمهای داخلی هستیم
که به مدد جوانان ایرانی تولید شده اند اما هیچ کس به دنبال قطع اینترنت بینالملل نیست و هرچه قدر که نیاز کشور باشد
این موضوع را تامین خواهیم کرد. الگو برداری از کشوری نخواهیم کرد و مدل خودمان را داریم البته تصمیم گیری این مورد

بر عهده وزارت ارتباطات نیست بلکه شورای عالی فضای مجازی این تصمیمها را میگیرد و ما تنها یک عضو از 27 عضو این
شوراییم. دشمنان تلاش میکنند در موضوع اینترنت برای مردم نگرای ایجاد کنند.
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